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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

„Nő-e á látogatók száma?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Hiller Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériumának
miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön azt várja a múzeumok ingyenessé tételétől, hogy jelentősen növekedni fog a
látogatók száma .

Kérdezem Miniszter Urat :

Milyen mértékű látogatószám növekedésre számít az elkövetkezendő két évben a
magyar múzeumok állandó kiállításain?
Mi alapján várja Ön, hogy nőni fog a látogatók száma?
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Írásbeli kérdés

Budapest, 2003. december 15 .
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